

Protokoll fört vid möte i Vara med VOF:s tävlingskommitté 2025-12-01

Närvarande från Tävlingskommittén: Kent Hansson, Torbjörn Löfving, Michael Johansson, Uno Magnusson, Johan Lundblad, Hans Kööhler

Från Kartkommittén: Anders Swedin

Från VOF: Bertil Åkesson

§1 Mötets öppnande.

Kent öppnade mötet.

§2 Förslag till dagordning.

Dagordningen godkändes.

§3 Val av protokolljusterare.

Johan Lundblad valdes till protokolljusterare.

§4 Föregående protokoll.

OK.

§5 Kartfrågor.

Anders rapporterade från kartkonferens i Göteborg 22-23/11.
Bla genomgång av ny IOF-sprintnorm. Ska gälla from 2032.
Arbete med IOF:s nya kartnorm för skog pågår. Ska gälla från 2030.

§6 Tävlingsprogram 2025.

Uno summerade 2025.
Bra tävlingsår. Bra DM-tävlingar.

§7 Tävlingsprogram 2026.

Uno presenterade.
42 tävlingar i Eventor, exkl PreO och MtbO.
Sena ändringar:
1. DM-sprint och DM-stafett flyttade till 14 maj. Orsak: Krock med Unionsmatchen.
2. Sprinttävling x 2 i Falköping 14 maj utgår. Ersätts med individuell sprint under hösten.

§8 SOFT Tävlingskonferens 15-16 november

Torbjörn rapporterade.
- Nivå 1-tävlingar: Brist på arrangörer. Behov av förenkling.
- **Nytt: From 2028 finns plan för SM-tävlingar utdelade per distrikt. Resp OF hittar arrangör.**
- Sprint- och inomhusorientering ökar. Långdistans minskar.
- Flera distrikt har problem med tillgång till mark. I nuläget inte Västergötland.

§9 PreO

SOFT-styrelsen skriver motion till förbundsmötet för USM.
PreO i Väst 9-10 maj 2026 i Grebbestad och Vänersborg.
Något färre tävlingar 2026 än normalt.

§10 MtbO

Fem etapper på O-ringen 2026.
VM 2026 i Mora i augusti + publiktävlingar

§11 Mark och vilt

Inget.

§12 Utbildningshelg

Utbildning i Vara 31 januari – 1 februari.
Ex Tävlingsledning (Johan), Banläggning steg 1 (Torbjörn och Uno), Banläggning steg 2(Bertil)

§13 Västgötamodellen

Inget nytt

§14 Framtidsfrågor

Många distrikt konstaterar färre aktiva ungdomar. Några distrikt, bla Småland, har börjat utreda tillsammans med SOFT och RF Sisu.
Vad kan/bör VOF göra? Gör klubbarna tillräckligt?

§15 Skrivelser /Rapporter

Inget

§16 Övriga frågor

Inget.

§17 Nästa möte och avslutning

Mötet avslutades 20.45.
Nästa möte 28 januari i **Vårgårda 18.00.**

Vid protokollet
Torbjörn Löfving

Justerat
Johan Lundblad